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Rastislav Iliev, moderátor:  

"V Petržalke dnes položili základný kameň prvej verejnej plavárne v mestskej časti. Tá vyrastie do 
10 mesiacov v lokalite medzi Jiráskovou a Tupolevovou ulicou."  

Alexandra Važanová, redaktorka:  

"Prvú verejnú plaváreň v Petržalke by mal staviteľ dokončiť a následne skolaudovať v apríli 2015. 
Už teraz ho však zbrzdili komplikácie, na ktoré stavebníci narazili pri výkopových prácach."  

Miroslav Zovaník, generálny riaditeľ realizátora stavby (preklad z češtiny):  

"Každá stavba, kým sa dostane zo zeme, tak v zemi sa nachádzajú prekvapenia. My sme jedno 
také už našli minulý týždeň, takže si s tým budeme musieť poradiť."  

Vladimír Bajan, starosta Petržalky:  

"Pri projektovej dokumentácii bude potrebné obstarať viacero povolení špecializovaných firiem 
alebo orgánov. Tých 40 pečiatok a jedna z nich je vodárenská, ktorá nás presvedčila, že tadeto 
nevedie žiadna rúra. No ale keď sa to nakoplo, tak sa zistilo, že žiaľ asi vedie. Takže bude potrebné 
robiť preložku. Ale to sú všetko prevádzkové veci, ktoré budeme musieť zvládnuť s tým, že ak sa 
budeme pýtať na vodárňach, čo tu ešte majú, aby sme sa neprekládkovali."  

Alexandra Važanová:  

"Napriek komplikáciám starosta Petržalky verí, že objekt bude pod strechou najneskôr v decembri 
tohto roka."  

Vladimír Bajan:  

"Keď poviem, že vo Viedni je cez 80 plavární, tak človeku je až smutno. Takže ja si myslím, že aj 
v Bratislave sa majú budovať takéto veci a som rád, že sa podarilo naškrabať peniaze aj takých 
ťažkých rokoch, ako boli tieto konsolidačné a dostali sme sa k tomu, že môžeme začať stavať."  

Alexandra Važanová:  

"Celkové náklady na výstavbu plavárne sú štyri milióny dvestotisíc eur. Projekt podporil aj 
Bratislavský samosprávny kraj. Na tento účel vyčlenil dotáciu vo výške 500-tisíc eur."  

 


